

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 19-09-2024 12:43:27 PM Subject: the naming of membership of boards of subsidiaries</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 19-09-2024 12:43:27 PM الموضوع: تسمية مديري الشركات التابعة والمملوكة بالكامل</p>
<p>His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Dear sirs , Kindly be informed that the Board of Directors of the company has taken a decision during its meeting held on 18/09/2024 regarding the membership of the boards of directors of the subsidiaries and wholly owned companies of the Jordan Petroleum Refinery Company as follows: - Eng. Ahmad Qasem Mohammad Al Sammarah as a representative of the Jordan Petroleum Refinery Company in the Board of Directors of the Jordan Petroleum Products Marketing Company instead of H.E Eng. Khair Abdullah Ayad Abu Saalik. - Eng. Abdel Karim Hussein Abdallah Alawin as a representative of the Jordan Petroleum Refinery Company in the Board of Directors of the Jordan Lube oil Manufacturing Company instead of Eng. Abed Alrahim Fathi Salim Boucai. - Mr. Mohammed Arif Sa'd Batayneh as a representative of the Jordan Petroleum Refinery Company in the Board of Directors of the Jordan Liquefied petroleum Gas Manufacturing and Filling Company instead of H.E Eng. Alaa Arif Saad Batayneh. Best regards , Chief Executive Officer Eng. Abdel Karim Alawin</p>	<p>معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم تحية طيبة وبعد ،،، نرجو إعلام معاليكم بأن مجلس إدارة الشركة اتخذ قراراً خلال جلسته المنعقدة بتاريخ 18/09/2024 بخصوص تشكيل هيئات مديري الشركات التابعة والمملوكة بالكامل لشركة مصفاة البترول الأردنية وعلى النحو التالي: - تسمية المهندس أحمد قاسم محمد السماره ممثلاً عن شركة مصفاة البترول الأردنية في هيئة مديري شركة تسويق المنتجات البترولية الأردنية بدلاً من معالي المهندس خير عبد الله عياد أبو صعيك . - تسمية المهندس عبد الكريم حسين عبد الله العلاوين ممثلاً عن شركة مصفاة البترول الأردنية في هيئة مديري الشركة الأردنية لصناعة الزيوت المعدنية بدلاً من المهندس عبد الرحيم فتحي سليم البقاعي . - تسمية السيد محمد عارف سعد البطاينه ممثلاً عن شركة مصفاة البترول الأردنية في هيئة مديري الشركة الأردنية لصناعة وتعبئة الغاز المسال بدلاً من معالي المهندس علاء عارف سعد البطاينه . وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، المهندس عبد الكريم العلاوين الرئيس التنفيذي</p>
<p>18-09-2024</p>	<p>18-09-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة</p>